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Referat bestyrelsesmøde 
Tirsdag den 7. maj 2019 

Kl. 19.30 til 22.00 

På skolen 

Deltagere: 
Lene/Ole Kamp, Lisbeth Lausten Bang, Mai-Britt Nollin, Casper Due, Dorte Kvist Madsen, Jesper 
Pedersen, Sif Gjedde, Jesper Grønne, Steffen Clausen, Glennie Papsø. 
Fraværende: Hanna Lund Petersen, Erling Bossen, Marie Volf 
 

1. Sang, valgt af Mai-Britt (10 min.) Kom Maj, du søde milde 

2. Godkendelse af dagsorden og 
referat fra april 
(5 min.) 

Valg af ordstyrer: Casper Due. 
Referat godkendt og underskrevet 

3. information fra børnehave, skole, 
SFO (10 min.) 

(O) 

Information fra skolen: 
Valget er udskrevet. Det bliver spændende, 
hvilken betydning det får for os som friskole, 
hvis der kommer en ny regering.  

4. Indførelse af skolekredsmedlem (5 
min.) 

(O, B) 

Lise Munk ønsker optagelse i skolekredsen, 
hvilket godkendes. 
Vi overvejer, om der skal sammenfattes et 
brev, som forældre til børn i 8.klasse får, når 
børnene slutter på skolen, hvori de informeres 
om det at være skolekredsmedlem.  

5. Bestyrelsens aften (10 min.) 
a) Fastsættelse af dato for møde i 

børnehaven 
b) Fastsættelse af dato for møde i 

skolen 
(D, B) 

5a: Forslag om Bestyrelsens aften i 
børnehaveregi d. 28. oktober 2019  
 
5b: Bestyrelsens aften i skoleregi d. 24. 
oktober 2019 kl.18.30 – 20.30 

6. Artikel til Lokalbladet med deadline 
1. august (10 min.) 
a) Hvem har lyst til at skrive 

artiklen? 
b) Hvad skal det handle om? 

(O,B)  

6a: Dorte skriver artiklen 
 
6b: Artiklen skal fortælle om Byhaven (hvor 
langt er vi, hvem må bruge den osv.) 
 
Det er vigtigt, at vi i disse valgtider fortæller 
hvem vi er/hvad vi kan og derfor beder vi PR-
udvalget om at indsende artiklen fra sidste 
lokalblad til avisen, så vi får gjort opmærksom 
på os selv.  

7. Arbejdslørdag (5 min.) 
(O) 
PAUSE – ca. kl.20.30 

Der er lagt plan for arbejdslørdagen i 
ugebrevet. Man kan skrive sig på opgave-
listerne på skolen eller sende en mail til 
Torben Vester inden dagen. 
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De familier der ikke kommer til 
arbejdslørdagen får 2 rengøringer. Lisbeth 
informerer omkring det til arbejdsdagen. 

8. Byggeri. Brian Kjeldsen deltager i 
resten af mødet. 

- håndværk og design lokale 
- lokaler i værkeriet 
- musiklokale 
- undervisningslokale 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
(O, D) 

Der drøftes forskellige løsningsmuligheder for 
ny tilbygning.  
 
Lige nu er der brug for 

- et opholdsrum til de store 
- et undervisningslokale 
- et musiklokale 
- et håndværk/design lokale 

 
Alle lokaler i den del af skolen, hvor de ældste 
klasser ser i spil.  
 
Ole, Mai-Britt, Jesper Pedersen og Brian mødes 
(evt. sammen med brandchefen) og kommer 
med et nyt forslag. Udvalget undersøger også 
mulighederne for mere energivenlige tiltag. 

9. Siden sidst (5 min.) 
 (O) 

 

10. Evt. (5 min.) 
- Magasinet Friskolen til alle 

familier 
- Bord/bænke sæt til Byhaven 

Begge punkter sættes på dagsordenen i næste 
måned. 

O = orientering 
D = drøftelse 
B = beslutning 
 
Kommende punkter til fremtidige møder: 
 

a) juni: Bussen skal på som et helt punkt 
b) juni: evaluering af mødedag og tidspunkt 
c) juni: byggeri 
d) juni: Magasinet Friskolen til alle familier. 
e) Juni: Bord/bænke sæt til Byhaven 
f) Evaluering af og evt. ny struktur af bestyrelsens aften, så vi er klar til 2019  
g) Nov/dec.: Fremtidig plan for børnehavens bygninger 
h) Indfrielse af gældsbrev (jf. årsrapport s.22) 

 

 

Punkt der skal være på dagsordenen hver gang: 

- Informationer fra børnehave, skole og sfo 
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Kommende møder og arrangementer: 

Juni: bestyrelsesmøde d. 6 


